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Protokół z IV sesji  

Rady Miejskiej w Ujściu  

z dnia 09 sierpnia 2024 r.  

Czas trwania sesji: 

8:30 – 8:47 

Miejsce: 

Sala sesyjna Urzędu Miejskiego w Ujściu, Plac Wiosny Ludów 2. 

Obradom przewodniczy: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak 

Liczba radnych biorących udział w posiedzeniu: 13, nieobecni radni: Bernadeta Polcyn, 

Mariusz Pełechaty – nieobecności usprawiedliwione.        

W sesji udział wzięli: 

Radni Rady Miejskiej: 

1. Bienias Bogdan, 

2. Cyrulik Krzysztof, 

3. Gładych Alicja, 

4. Gładych Paweł, 

5. Gwardzik Krzysztof, 

6. Jedliński Tomasz, 

7. Kujawa Małgorzata, 

8. Rejewski Edward, 

9. Rowicki Paweł, 

10. Sawiński Andrzej, 

11. Sikora Krzysztof, 

12. Szczęsny Michał, 

13. Witczak Cecylia. 

  

Sołtysi wsi: 

1. Alicja Hajt – Sołtys wsi Nowa Wieś Ujska, 

2. Julian Graś – Sołtys wsi Kruszewo. 

 

Pracownicy Urzędu Miejskiego:  

1. Małgorzata Danuta Cichostępska – Burmistrz Ujścia, 

2. Tomasz Ciechanowski – Zastępca Burmistrza Ujścia, 

3. Dorota Schwochert – Skarbnik Gminy i Miasta Ujście, 

Kierownicy/Dyrektorzy jednostek organizacyjnych: 

1. Stefan Wociekiewicz – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Ujściu,  
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Goście: 

1. Barbara Pacholska – Mieszkanka Gminy. 

 

Ad.1. Sprawy regulaminowe.  

 

a) Otwarcie sesji.  

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak na podstawie art. 20 ust.3 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otworzyła obrady IV nadzwyczajnej sesji 

Rady Miejskiej w Ujściu, Poinformowała, że IV nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Ujściu 

została zwołana na wniosek Pani Burmistrz Małgorzaty Cichostępskiej. Powitała Panią 

Burmistrz Ujścia Małgorzatę Cichostępską, Zastępcę Burmistrza Ujścia Tomasza 

Ciechanowskiego, Panią Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorotę Schwochert oraz radnych 

Rady Miejskiej w Ujściu.  

 

b) stwierdzenie quorum 

Przewodnicząca obrad oświadczyła, że na ustawowy stan 15 radnych, w sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał i wniosków.  

 

 Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji  

− stwierdzenie quoru  

2. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2024 rok – projekt nr 1.  

3. Zakończenie obrad.  

 

Radny Andrzej Sawiński zgłosił wniosek o dodanie punktu 2a do porządku obrad ,,sprawy 

organizacyjne”. 

 

Zastępca Burmistrza Tomasz Ciechanowski poinformował, że w przypadku sesji 

nadzwyczajnej wraz ze wnioskiem dołączany jest porządek obrad wraz z projektem uchwały. 

Zmiana porządku obrad może wystąpić jedynie za zgodą wnioskującego o zwołanie sesji. 

Jeżeli takiej zgody nie ma, to rada nie może włączyć nic do porządku obrad.  

 

Ad. 2. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2024 rok – projekt nr 

1. 

Zastępca Burmistrza Tomasz Ciechanowski – Pani Przewodnicząca, wysoka Rado, 

szanowni zgromadzeni, zanim przystąpimy do omówienia projektu uchwały to w paru 

zdaniach powiem, skąd wynikła ta potrzeba. Docierają do nas różne głosy, że chcemy 

przepchnąć coś niewygodnego, po co taka sesja jest zwoływana, że są inne problemy, którymi 

powinniśmy się zajmować. Drodzy Państwo, widocznie komuś bardzo przeszkadza to, że 

środki, które Gmina pozyskała po zakończonych wyborach trzeba wprowadzić do budżetu. Są 

to środki z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych z dodatkowego naboru, który był pod koniec 

maja. Pani Burmistrz podpisywała wniosek i wysyłaliśmy go do Urzędu Marszałkowskiego. 
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Uzyskaliśmy ponad 60.000 zł, żebyśmy mogli wydatkować te pieniądze należy je 

wprowadzić do budżetu Gminy. Przeznaczenie tych pieniędzy jest oznaczone ze wskazaniem, 

że zostaną zwiększone środki na to zadanie. Po dokonaniu rozeznania i rozpoczęciu prac z 

pierwszego rozdania FOGR’u chcemy dokończyć odcinek. Oszacowaliśmy, ile będzie 

potrzebnych środków. Drugie rozdanie w którym otrzymaliśmy ponad 60.000 zł nie 

gwarantowało dokończenia zadania, będziemy więc musieli dołożyć z własnych środków. 

Drodzy Państwo, jaki jest zamysł na następne lata. Planujemy nie rozdrabniać się na małe 

inwestycje nic nie przynoszące tylko zamykać inwestycje od A do Z. Nie wyobrażam sobie 

tego, że będziecie Państwo procedowali nad tym, czy wybudować 5m chodnika w roku 2040 i 

będzie to chodnik np. przy ul. Ujskiej, który nam nic nie da, a w 2041 będziecie procedowali 

o 5m chodnika przy ul. Czarnkowskiej. To nie rozwiązuje żadnego problemu, dlatego te 

problemy chcemy rozwiązywać od początku do końca. Nie rozdrabniać naszych inwestycji, 

bo teraz jak zobaczymy w budżecie, jest szereg różnych inwestycji rozdrobnionych. Część 

inwestycji zostały zrobione to niestety należy teraz poprawić, bo te inwestycje, które były 

zaplanowane, były w ten sposób zaplanowane, żeby tylko były. My będziemy dążyli do tego, 

żeby każda inwestycja rozwiązywała problem. Żeby rozwiązywać problemy, jest potrzebna 

współpraca pomiędzy Radą, a Panią Burmistrz. Drodzy Państwo, może trochę za długa jest 

moja tyrada, ale wiem, że największe doświadczenie ma Pani Cecylia. Wcześniej część z was 

była radnymi, ale teraz jesteście już jako nowi radni, dla niektórych jest to nowe. Drodzy 

Państwo mój wywód ma na celu tylko to, żebyśmy razem, wspólnie zrobili wszystko co tylko 

jest możliwe dla naszej Małej Ojczyzny, którą jest Gmina Ujście, a przede wszystkim, żeby 

mieszkańcy dostrzegli to, że żyje im się coraz lepiej i coraz bezpieczniej. Dziękuje i oddaje 

głos Pani Skarbnik.  

 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście - Zwiększa się plan dochodów o kwotę 212.000 zł zgodnie 

z załącznikiem nr 1. Plan dochodów po zmianie stanowi kwotę 48.914.792,57 zł. Dokonuje 

się zmian w planie dochodów na 2024 rok: rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne zwiększa 

się o 63.750 zł dotację celową na dofinansowanie budowy drogi dojazdowej do gruntów 

rolnych w Jabłonowie zgodnie z uchwałą Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Nr 

IV/79/24 z dnia 15 lipca 2024 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostkom 

samorządu terytorialnego w 2024 roku, rozdz. 75616 Wpływy z podatku rolnego, podatku 

leśnego, podatku od spadków i darowizn, podatku od czynności cywilnoprawnych oraz 

podatków i opłat lokalnych od osób fizycznych zwiększa się o 39.521,75 zł wpływy z 

podatku od spadków i darowizn; rozdz. 75814 Różne rozliczenia finansowe zwiększa się o 

108.728,25 zł dotacje z budżetu państwa na zwrot części wydatków wykonanych w ramach 

funduszu sołeckiego w 2023 r. zgodnie z pismem Wojewody Wielkopolskiego nr FB-

I.3111.238.2024.13 z dnia 1 sierpnia 2024 r. Zwiększa się plan wydatków o kwotę 212.000 zł 

zgodnie z załącznikiem nr 2. Plan wydatków po zmianie stanowi kwotę 53.287.721,64 zł. 

Dokonuje się zmian w planie wydatków na 2024 rok: rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne 

zwiększa się o 158.000 zł wydatki na budowę drogi dojazdowej do gruntów rolnych w 

Jabłonowie (w tym 63.750 zł to środki z Województwa Wielkopolskiego); rozdz. 92601 

Obiekty sportowe zwiększa się 54.000 zł wydatki na budowę zaplecza sportowo-socjalnego 

przy boisku w Ujściu (w trakcie realizacji ww. inwestycji stwierdzono niestabilność podłoża, 

co powoduje konieczność wymiany gruntów oraz zwiększenia zaplanowanych środków na 

realizację tego zadania).  

 

Radny Andrzej Sawiński – Dlaczego ta uchwała jest procedowana w trybie nadzwyczajnym, 

a nie w trybie zwykłym. Jakie terminy obowiązują w trybie nadzwyczajnym, żeby Radny 

otrzymał dokumenty do wglądu.  
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Zastępca Burmistrza Tomasz Ciechanowski – Pani Przewodnicząca, wysoka Rado, Panie 

Radny, przyczyny zwołania tej sesji omawiałem 5-7 min. temu, ale jeszcze raz powtórzę. Jest 

to dotacja ze środków Województwa Wielkopolskiego na Ochronę Gruntów Rolnych. 

Fundusz rządzi się swoim prawem terminowym i jeżeli mamy już rozpoczętą budowę z 

pierwszego etapu nie chcielibyśmy, żeby była przerwana praca. Musielibyśmy czekać na 

sesję, która odbędzie się we wrześniu, żeby dokończyć zadanie, gdzie wykonawca zejdzie z 

budowy. Chcemy kontynuacji zadania, bo tak jak powiedziałem chcemy, żeby każda 

inwestycja była robiona od A do Z. Mówiłem, że budzi to u niektórych wielkie 

niezadowolenie i od razu podniósł się głos, dlaczego w takim trybie. Jeszcze Panu powiem, że 

jeżeli składa się wniosek o zwołanie sesji w trybie art. 20 ust. 3 to Przewodniczący Rady 

zobowiązany jest w terminie do 7 dni zwołać posiedzenie rady. Jeżeli chodzi o materiały to 

też wyjaśniałem, że wraz z wnioskiem o zwołanie sesji w trybie art. 20 ust. 3 wnioskujący 

przedstawia porządek obrad oraz załącza materiały. Tutaj z żadnej strony nie ma złej woli i 

jedynie mogę odczytywać z Pana strony złą wole i niedoczytanie przepisów, ale to składam 

tylko na garb tego, że Pan po raz pierwszy tutaj zasiada i jeszcze wszystkich niuans’ów Pan 

nie zna.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Prosiłabym o pytania i 

odpowiedzi merytoryczne.  

 

Radny Andrzej Sawiński – 5 sierpnia obyła się Komicja Budżetu, Państwo już dobrze 

wiedzieli, że to posiedzenie się odbędzie. Proszę mi nie zarzucać złej woli. Dlaczego nawet 

nie zostało napomknięte na Komisji Budżetu, że będzie zmiana budżetowa, gdzie mogliśmy 

to omówić.  

 

Zastępca Burmistrza Tomasz Ciechanowski – Pozwoli Pani Przewodnicząca, że nie będę 

się ustosunkowywał do tego.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Czy są jakieś jeszcze 

pytania? Nie widzę, przechodzimy do głosowania imiennego.  

 

Przewodnicząca zgodnie z kolejnością obowiązującą na liście obecności odczytała każdego 

radnego pytając czy są ,,za”, ,,przeciw”, czy ,,wstrzymują się” od głosowania w sprawie 

zmian uchwały budżetowej na rok 2024.  

 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

 

 
 Imię i nazwisko 

radnego 

,,za” ,,przeciw” ,,wstrzymuję się „ 

1. Bienias Bogdan X   

2. Cyrulik Krzysztof X   

3. Gładych Alicja X   

4. Gładych Paweł X   

5. Gwardzik Krzysztof X   

6. Jedliński Tomasz X   

7. Kujawa Małgorzata X   

8. Rejewski Edward X   

9. Rowicki Paweł X   

10. Sawiński Andrzej   X 

11. Sikora Krzysztof X   
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12. Szczęsny Michał X   

13. Witczak Cecylia X   

 

Rada Miejska w Ujściu 12 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 1 głos 

„Wstrzymujący się” podjęła uchwałę w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr IV/17/2024 w sprawie zmian uchwały budżetowej na 

2024 rok, stanowi załącznik do niniejszego protokołu.)  

 

Ad.16. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamykam IV nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Ujściu, dziękuję 

wszystkim za przybycie.  

Zakończenie IV sesji Rady Miejskiej w Ujściu o godzinie 8:47. Imienny wykaz wszystkich 

głosowań w załączeniu do niniejszego protokołu. Na tym protokół zakończono. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.      

  

Protokołowała: Przewodniczyła: 

J. Góra Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Ujściu 

 

/-/ Cecylia Witczak 
 

 




